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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 31 octombrie  2011  în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
- 

 
 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 32 consilieri judeţeni din 35 consilieri judeţeni în funcţie. Lipsesc 
domnii consilieri judeţeni Moza Ovidiu si Matei Viorel si domnul vicepreşedinte Liviu 
Borha.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 296/25.10.2011 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea 
consiliului judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei: 
1) Întrebări, interpelări. 
2) Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului unui 

consilier judeţean. 
3) Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de funcţionare 

şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al judeţului Timiş pe trimestrul 
III 2011. 

4) Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea „Agendei principalelor 
manifestări cultural – artistice şi sportive”. 

5) Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 113/2011 privind 
finanţarea unor structuri sportive. 

6) Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unui contract de închiriere. 
7) Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unor bunuri disponibile 

către Asociaţia Seniorilor din municipiul Timişoara. 
8) Proiect de hotărâre privind retragerea folosinţei unui autovehicul de transport 

şcolar. 
9) Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr. 145/2010 privind aprobarea 

proiectului de investiţie „Centrul Judeţean Multifuncţional pentru Susţinerea 
Afacerilor Timişoara”. 

10)  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 146/2010 privind 
aprobarea proiectului de investiţie „Parc Tehnologic pentru Energie Alternativă 
Timişoara”. 

11)  Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi a concesionării 
unei suprafeţe de teren în vederea construirii unei staţii de transformare în cadrul 
PUZ Parc fotovoltaic şi Parc tehnologic Covaci, judeţul Timiş. 

12)  Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii CJT             nr. 
9/2007 privind aprobarea documentaţiei pentru concesionarea terenului din 
perimetrul Parcului Tehnologic şi Industrial Timişoara. 
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13)  Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării alocaţiei zilnice de hrană pentru 
elevii Şcolii de Arte şi Meserii „Gheorghe Atanasiu” Timişoara. 

14)  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş  nr. 
17/2010 privind aprobarea proiectului de investiţie „Centrul de Integrare prin 
Terapie Ocupaţională Găvojdia”. 

15)  Proiect de hotărâre pentru modificarea unor State de funcţii şi Organigrame 
aprobate prin Hotărârea C.J.T. nr. 78/2010. 

16)  Proiect de hotărâre privind cuprinsul raportului – cadru prezentat anual de 
consilierii judeţeni. 

17)  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 

18)  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate unor operatori de 
transport rutier. 

19)  Diverse.  
Dacă mai sunt şi alte puncte pe care doriţi să le introducem în ordinea de zi? 

Dacă nu,  supun la vot ordinea de zi prezentată.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin  
 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 27 septembrie  2011.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat procesul – verbal al şedinţei ordinare din data 
de 27 septembrie 2011 cu 32 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin 
Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, 
Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio 
Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  
 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  

 
 

Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
La acest punct, vă rog a-mi permite să fac câteva precizări înainte de a vă da 

dumneavoastră cuvântul.  
În primul rând, vreau să vă comunic, că săptămâna trecută, împreună cu domnul 

vicepreşedinte Adam Crăciunescu, am fost la Bucureşti,  la Ministerul Mediului unde am 
semnat contractul de finanţare pentru sistemul de  management al deşeurilor din judeţul 
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Timiş, a cărui  valoare este de 40,9  milioane de euro fără TVA . Împreună cu colegii de 
la Direcţia de Investiţii am declanşat procedurile pentru a cheltui cât mai repede o parte 
din aceşti bani şi estimăm ca la începutul lunii decembrie să se întoarcă în bugetul 
Consiliului Judeţean Timiş în jur de 15 milioane de euro pentru că lucrarea este 
terminată şi acum doar se lucrează cu cei de la Autoritatea de Mediu pentru realizarea 
actelor necesare. În momentul în care vom avea banii, împreună cu dumneavoastră 
vom decide în cadrul comisiilor în ce zonă se vor duce aceşti bani în bugetul consiliului 
judeţean.  

În al doilea rând, aş vrea să vă spun că vineri am avut o discuţie cu domnul 
director executiv Răzvan Hrenoschi în legătură cu ştirea care a apărut, tot vineri, pe 
canalele TV naţionale referitor la o lucrare a unui artist din Timişoara care ar fi fost 
scoasă pe criterii de cenzură din expoziţia care se întâmplă în acest moment la etajele II 
şi III ale consiliului judeţean.  Domnia sa mi-a explicat că există un regulament al 
acestor expoziţii în care una din condiţiile de bază  este aceea că fiecare lucrare trebuie 
semnată şi asumată, iar în cazul acelei lucrări această condiţie nu a fost respectată. 
Lucrarea a fost  semnată şi asumată doar în momentul în care nu a fost prezentată în 
expoziţie.  

Prin urmare, o lucrare nesemnată nu poate intra într-o expoziţie nu numai aici ci 
niciunde în lume. Pe de altă parte, vreau să vă spun că cine doreşte să viziteze 
expoziţia expusă la etajul II şi III va găsi acolo tot felul de lucrări frumoase care pot fi 
interpretate oricum, şi publicistic şi cu tentă politică şi oricum vreţi dumneavoastră. Cert 
este că în consiliul judeţean niciodată nu s-a făcut cenzură vis-a-vis de expunerea unor 
lucrări. Din contră fiecare a avut libertatea să-şi facă această expunere.   

Referitor la persoana în cauză, artistul respectiv vreau să vă spun că a avut o 
expoziţie personală care a stat în consiliul judeţean aproximativ o lună de zile deci, în 
nici un caz nu a fost cenzurat sau să-i fie interzis ceva din partea noastră. Noi oferim 
doar spaţiu, artiştii sunt responsabili de ceea ce expun, iar comisia care face selecţia 
respectă regulamentul în care consiliul judeţean nu are nici o intervenţie.  

S-a făcut o ştire de presă şi a trebuit să venim  să completăm această informaţie 
cu precizarea că motivul pentru care lucrarea nu a fost expusă a fost doar pentru că 
lucrarea respectivă nu a fost semnată şi asumată. Artistul respectiv nu poate să spună 
ca a avut probleme pentru că a avut expuse  lucrările în consiliul judeţean  pe o lună de 
zile.  

După cum ştiţi, la etajul I pe coridorul către sala verde sunt expuse o serie 
întreagă de caricaturi ale unor personalităţi naţionale sau mondiale chiar unele dintre ele 
semnate de artistul Popa Popa’s şi nu au fost nici un fel de probleme.  

Aceasta este explicaţia şi am ţinut să vi-o expun; să ştiţi că decizia nu este a 
consiliului judeţean ci a comisiei care se ocupă de selecţia lucrărilor la care noi nu avem 
nici un fel de intervenţie. Consiliul judeţean se ocupă, aşa cum o face de ani de zile,  
doar de găzduirea lucrărilor artisticilor plastici din Timişoara, din Banat, din Banatul 
Sârbesc, din Ungaria etc.  

Totuşi e interesant acest fapt pentru că au fost lucrări mult mai dure expuse în 
consiliul judeţean şi nimeni nu a zis nimic chiar dacă ele au avut un mesaj politic 
formidabil. Au fost, de exemplu, lucrările unui cunoscut de-al nostru, un timişorean, 
pictorul Mihai Olteanu şi nimeni nu a sesizat nimic deşi lucrările sale au stat mai bine de 
o lună de zile expuse în consiliul judeţean.  

În al treilea rând, există o chestiune legată de acel incident neplăcut care s-a 
întâmplat în noaptea de sâmbătă spre duminică la Centrul de copii de pe Căpitan 
Dămşescu.  

Acolo s-a organizat petrecerea de Halloween unde toată lumea a participat şi doi 
fraţi, cazaţi la acel centru, din dorinţa lor de a pleca,  au ieşit din cameră, pentru că se 
poate ieşi destul de uşor prin balcon, şi s-au ascuns pe acoperiş. Acolo au rămas toată 
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noaptea însă nu au dormit pe acoperiş ei întorcându-se în balcon unde au stat până 
dimineaţa şi apoi s-au dus din nou pe acoperiş.   

Deşi a fost sesizată poliţia, aceasta i-a căutat peste tot, însă unul din paznici i-a 
văzut sus pe acoperiş. Încercând să-i dea jos unul din copii, cel mic, nu a aşteptat să i 
se pună scara şi a  sărit. În acest moment, copilul nu are nici un fel de traumatism mai 
deosebit ci doar câteva lovituri  minore pe faţa.  

Ancheta va continua în acest caz şi trebuie văzut ce măsuri se pot lua în astfel de 
cazuri pentru a se evita astfel de situaţii.  

Prin urmare, acestea sunt cele trei situaţii pe care am ţinut să vi le aduc în atenţia 
dumneavoastră considerând că e mai bine să discutăm aici în plen decât să se afle din 
altă parte. Presa este alături de noi şi consider că este bine să fie informată de ceea ce 
s-a întâmplat discutând deschis aici în plenul consiliului judeţean.  

Dacă mai sunt alte întrebări sau interpelări? 
 

 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca  
 Referitor la pictorul despre care aţi amintit dumneavoastră, eu vă propun să-l 
invităm să-şi expună din nou lucrarea după ce aceasta a fost semnată şi asumată.  
 I-aţi făcut o reclamă foarte bună şi acum suntem toţi curioşi să vedem despre ce 
este vorba, drept pentru care vă propun să-i faceţi o invitaţie şi să-i expună din nou 
lucrarea respectivă.  
 Trecând la altfel de probleme, aş vrea să vă spun că am fost în Comisia de 
observare a licitaţiei de la deponeu şi aş dori să aflu mai multe informaţii privind 
finalizarea acestei licitaţii, precum şi intrarea în atribuţii a operatorului care a câştigat şi 
în ce stadiu se află operaţionalizarea deponeului.  
 

Domnul  preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 În acest moment comisia îşi desfăşoară activitatea, în sensul că a început 
dialogul pentru lămuriri, cu  solicitări de clarificări conform procedurilor care sunt. S-au 
analizat cele trei oferte pe care le avem şi acum suntem în procedura de 
corespondenţă, a unui dialog între comisie şi solicitanţii care au participat la licitaţie.  Pe 
măsură ce se stabilesc şi lămuresc aceste chestiuni se va lua decizia finală.  

Despre operaţionalizare vă pot spune că este la  cheie în acest moment. Am 
solicitat o prelungire la asistenţă tehnică pentru încă două luni de zile tocmai pentru a nu 
avea nici un fel de probleme şi în momentul în care operatorul este desemnat câştigător 
acestuia i se predă cheia urmând, apoi,  începerea operaţiunii de gestionare a 
deşeurilor care  vin din întreg judeţul Timiş  la  Ghizela. Deci aceasta este situaţia în 
acest moment domnule consilier judeţean Viorel Sasca.  
 Dacă mai sunt întrebări, interpelări? 
 
 Domnul consilier judeţean Titu Bojin 

Aş vrea să sesizez prin consiliul judeţean Comisia de Autoritate şi Ordine  
Publică referitor la abuzul pe care l-a făcut  Jandarmeria judeţului Timiş faţă de 
participanţii la meetingul organizat în ziua în care domnul Prim Ministru a fost prezent în 
Timişoara.  

În concret este vorba despre faptul că aceştia au dat o serie de amenzi, 
aproximativ 60 de oameni au fost identificaţi şi amendaţi, unii dintre ei neavând nici o 
legătură cu Confederaţia CNSLR Frăţia, aceasta având autorizaţia pentru organizarea 
meetingului, şi nici nu fac parte din vreun partid politic cum ar fi PSD sau PNL care au 
participat la meetingul respectiv.  

De aceea, eu aş vrea ca această autoritate, pentru că are posibilitatea prin 
comisiile pe care le are la nivelul acesteia să verifice ce se întâmplă în acest sens şi să 
ne dea un răspuns, întrucât noi îi sprijinim, în paralel, pe aceia care şi-au exprimat 
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opţiunea pentru a face plângere penala împotriva abuzului de a fi amendaţi cu sume 
între 500 şi 2000 lei.  

Personal  consider că este un abuz pentru că meetingul a fost cât se poate de 
corect, acesta fiind aprobat de Primăria Timişoara. Este adevărat că nu au avut 
aprobarea jandarmeriei care solicită cererea pentru aprobare cu  5 zile înainte de 
eveniment. Este un lucru corect dar pentru acest fapt ar fi trebuit amendaţi organizatorii 
meetingului şi în nici un caz nu este corect să fie amendaţi ceilalţi oameni care au 
participat acolo.  

Cred că este primul caz, iar această autoritate din care face parte jandarmeria şi 
poliţia trebuie să verifice şi să ne informeze, astfel, încât, să ştim dacă de acum înainte 
în Timişoara mai putem face vreun meeting sau ne închidem în casă şi tăcem din gură 
toţi pentru că politica, indiferent din ce guvern aparţinem trebuie să ne convină chiar 
dacă vrem sau chiar dacă nu vrem.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, chiar am să rog ATOP-ul să treacă pe ordinea de zi a primei lor întâlniri 

această problemă şi, sigur, am să le pun şi eu la dispoziţie un document referitor la 
acest meeting. Este un document fals pentru că, din discuţiile cu domnul primar şi cu 
domnul Popescu,  s-a constatat că  în momentul în care s-a cerut aprobarea organizării 
meetingului s-a trecut platoul Sălii Constantin Jude. Apoi, cineva a falsificat şi a adăugat 
-  platoul Sălii Centrului de Afaceri a Camerei de Comerţ.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Domnule preşedinte, vă informez că am fost personal la domnul primar Gheorghe 

Ciuhandu împreună cu domnul Adrian Negoiţă şi nu s-a falsificat nici un proces verbal ci 
procesul verbal este acela care s-a făcut iniţial. Probabil că domnul Negoiţă vă poate 
spune mai mult. Dar cu cererea am fost personal şi chiar înainte de aprobare am 
participat la discuţiile referitoare la locul desfăşurării. Ba mai mult, am fost atât de 
corecţi, mai puţin cei care au fost în sală,  ca să nu spun cine, care au pus autocarele, 
încât nu s-a trecut de linia care trebuia să se treacă înspre platoul „dumneavoastră” cu 
excepţia celor 4 copii care au şi fost amendaţi cu 4000 lei, sumă pe care au şi plătit-o.  
În rest, nu înţeleg de ce s-a procedat astfel şi  sunt convins că v-aţi fi aşteptat să 
spargem vreun autocar pe acolo sau să-l răsturnăm, dar cred  că a fost un meeting 
destul de corect . Chiar dacă sunt nevoit să repet, încă o dată vă spun că am fost martor 
la realizarea cererii şi nu puteţi spune ca este un fals. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, dar se spune: „… si platoul Sălii Centrului de Afaceri…”. 
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Exact. Exact aşa a fost.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dar Primăria nu putea să dea aprobare pentru acel platou pentru că este 

domeniu privat. .  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Domnule preşedinte, am fost personal acolo în momentul în care s-a făcut 

cererea.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Pentru că mă aşteptam la intervenţia dumneavoastră am în faţă această cerere 

pe care o voi pune la dispoziţia organelor abilitate,  iar cine este vinovat să plătească.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Chiar vă rog.  Cererea a fost completată de domnul Adrian Negoiţă şi în acel 

moment am fost prezenţi, la primărie, aproximativ 5-6 oameni. Mai concret, eram la 
domnul Grindeanu în birou şi nu s-a făcut nici un fals pentru că nu aveam nici un 
interes. Tocmai pentru a nu vă da posibilitatea să spuneţi ceea ce spuneţi acum, am 
acceptat platoul din faţa Sălii Olimpia, iar acest lucru nu vă dă dreptul să ne blocaţi să 
manifestăm .  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu, v-am blocat pe dumneavoastră? 
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Dumneavoastră. Dumneavoastră personal întrucât conduceţi atât judeţul cât şi 

Partidul Democrat Liberal în judeţul Timiş.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc şi să ştiţi că voi mai conduce încă 4 ani sau 4 ani jumătate, poate 

chiar 5 ani de acum încolo, atât partidul cât şi judeţul.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
O să vedem.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, vă rog ca ultima afirmaţie pe care aţi făcut-o în faţa plenului 

să o daţi organelor de cercetare. Dumneavoastră aţi spus un cuvânt foarte grav, iar 
dacă acesta nu se demonstrează vă cer demisia pentru acuzele aduse.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În ce calitate îmi cereţi demisia? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
În calitate de consilier judeţean. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Atunci, în această situaţie nu aveţi nici un drept să-mi cereţi demisia. Eu sunt ales  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Ba chiar am tot dreptul să vă cer demisia aşa cum am avut dreptul să urlu şi să 

îmi strig nemulţumirea. 
Domnule preşedinte, dincolo de amenda primită, dureros e altceva, iar ca 

preşedinte în exerciţiu, aşa cum spuneţi, ar trebui să vă dea cel puţin sudorile.  Domnule 
preşedinte, să treci pe un proces – verbal că ai strigat împotriva orânduirii statale şi a 
Guvernului mi se pare, pur şi simplu,  jenant din partea acestei instituţii care s-a 
transformat într-o, să-i spunem aşa „o mână mai lungă”  a unei puteri.   

E firesc ca organizator să fiu amendat, e firesc să mă  judec sau nu cu instituţia 
respectivă  pentru a vedea care e vinovat şi care nu, dar să treci aşa ceva într-un 
proces – verbal, mi se pare, aşa cum am mai spus, ruşinos. În plus, pe lângă acest 
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lucru,  mi se mai atribuie şi faptul că am trecut în plus sau în minus , dar nici vorbă de 
aşa ceva.  

Pot fi acuzat că am greşit că am trecut acea proprietate privată dar nicidecum nu 
pot fi acuzat că e un fals. Deci, vă rog să-l daţi organelor abilitate să vadă dacă este un 
fals sau nu. Acest lucru se poate vedea foarte uşor dacă este trecut ulterior sau nu.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sigur că-l voi preda pentru că primul pe care l-am întrebat despre acest lucru a 

fost domnul Ciuhandu, iar domnia sa mi-a spus clar că nu a semnat decât pentru platoul 
din faţa Sălii Constantin Jude.   

O a doua persoană cu care am avut această discuţie a fost domnul Popescu 
Virgil care este trecut şi pe listă şi care mi-a spus că nu a fost vorba de platoul din faţa 
Sălii Constantin Jude.   

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnul Popescu Virgil nu are nici o legătură pentru că domnia sa nu a fost de 

faţă. Însă, ca să încheiem această discuţie, vă solicit oficial să predaţi acest document 
organelor abilitate.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu e neapărat nevoie să-mi cereţi dumneavoastră acest lucru. În momentul în 

care vine ATOP-ul  şi la cererea domnului Titu Bojin vor cere acest document, îl voi 
pune la dispoziţia lor pentru că îl am în faţă.  

Aceasta este situaţia şi nu eu am scris acest proces-verbal  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Nu am spus că l-aţi scris dumneavoastră. Am spus că am făcut doar o informare 

aşa cum aţi făcut şi dumneavoastră referitor la tablouri şi la şcoala respectivă. Nu v-am 
acuzat pe dumneavoastră cu nimic.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Poate ar fi bine să sugerăm jandarmeriei că atunci când scrie „ schimbarea 

ordinei de stat” înseamnă că manifestanţii au strigat  probabil „trăiască Regele”, iar în 
acest caz ar trebui să le explicăm la băieţi că totuşi există o terminologie foarte clară.  
Deci, acest lucru înseamnă „împotriva ordinii de stat” .  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, se pot face interpretări fel de fel, dar nu cred că este cazul să ni le sugerăm 

unii la alţii pentru că nu suntem noi implicaţi la scris de procese – verbale şi nici la 
cereri.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
În ceea ce spunea domnul Bojin s-a strecurat o greşeală. Nu se solicită aprobare 

ci se face notificare atunci când organizezi un meeting. Este corect să se anunţe când 
se face un meeting şi ei trebuie să ia măsurile necesare, pentru că nu trebuie să uităm 
că suntem într-un oraş care şi-a câştigat libertatea cu „sânge”. 

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule Sasca, ştiţi ce e curios? Ei nu au ştiut, nu au fost informaţi şi 

dumneavoastră aţi punctat corect acest lucru. Toate instituţiile se notifică când facem o 
astfel de activitate şi nu ne trebuie aprobare. Cu toate astea erau foarte bine organizaţi. 
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Poate nu au fost informaţi, poate nu ştiau, dar un lucru este clar, şi anume că erau 
foarte, foarte bine  organizaţi.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, oricum eu vă mulţumesc tuturor celor care aţi participat în ziua aceea la 

meeting. Era pentru prima dată când Guvernul României a fost adus la Timişoara şi a 
încercat să rezolve problemele Timişoarei şi ale judeţului Timiş. Nici un alt partid şi nici 
un alt Guvern nu a fost prezent la Timişoara într-o astfel de componenţă în anii de după 
Revoluţie.  

Chiar e bine că a existat şi opoziţia acolo să vadă ce se întâmplă şi probabil 
atunci când va veni opoziţia la guvernare, peste vreo 20 de ani, poate va aduce şi ea 
Guvernul de atunci la Timişoara pentru problemele Timişoarei. Deşi, opoziţia a stat la 
guvernare 20 de ani aceasta a uitat de problemele timişorenilor, iar noi în acest moment 
am adus Guvernul aici şi e foarte bine.  

Regret incidentul care s-a produs şi o spun public  Nu mi-am dorit un astfel de 
incident. Nu este în spiritul Timişoarei. Îl regret, dar dacă se doreşte la ATOP să se 
facă, ceea ce spunea domnul Bojin, respectiv acea întâlnire cu instituţiile din 
componenţa  ATOP-ului atunci eu le voi pune la dispoziţie acest document şi voi arăta 
foarte clar că la momentul respectiv nu s-au respectat termenii legali de realizare a 
acelei manifestări.  

Dacă mai sunt alte întrebări, interpelări? 
 
Doamna consilier judeţean Mariana Eftimie 
Aş vrea doar să anunţ închiderea unui proiect european la care consiliul judeţean 

a participat. Este vorba despre Proiectul Gender 4 Growth. Închiderea proiectului a avut 
loc la Paris şi activitatea consiliului judeţean a fost foarte bine apreciată.  

În acest sens, seminarul de diseminare a unei bune practici în ceea ce priveşte 
egalitatea de şanse între  femeie şi  bărbat  a fost solicitat să fie tradus în engleză – 
franceză pentru a fi pus pe site.  

Înainte de a încheia aş vrea să mulţumesc echipei din consiliul judeţean cu care 
am colaborat, respectiv domnişoarelor Carina Şinca, Diana Amza şi Mariana Harcău. 
De asemenea, mulţumesc întregii echipe a consiliului judeţean care de fiecare dată 
când am solicitat sprijinul a fost prezentă ajutându-ne în foarte mare măsură.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Felicitări doamna Mariana Eftimie. De asemenea, felicitări şi domnului Cătălin 

Tiuch pentru că şi domnia sa se află la un final de proiect.  
 
Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
Aşa este. Finalul Proiectului  „People”  este la sfârşitul lunii noiembrie când 

probabil că atunci voi face şi eu o scurtă prezentare.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, este al doilea proiect frumos care se încheie.  
 
Doamna consilier judeţean Emilia Milutinovici 
Domnule preşedinte, cred că intervenţia mea ar fi fost mai oportună la finalul 

şedinţei, la punctul Diverse.  Cu toate acestea, vă rog să-mi permiteţi să intervin acum, 
cu atât mai mult cu cât dumneavoastră aţi făcut o menţiune în preambul.  

Noi ca grup al Partidului Social Democrat am conceput un proiect de hotărâre pe 
care îl vom depune la consiliul judeţean şi care se referă la necesitatea înfiinţării unui 
centru adăpost pentru victime ale violenţei în familie. Acest lucru este necesar acum cu 
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atât mai mult cu cât am văzut ce s-a întâmplat la Direcţia Generală de Asistenţă şi 
Protecţie Socială a Copilului. Aşa cum şi mass-media a scos în evidenţă aceşti copii 
sunt şi ei victime ale violenţei în familie. Am identificat spaţiu ca fiind la Recaş şi 
împreună cu DGASPC Timiş vom studia oportunitatea înfiinţării acestui centru acolo, 
dar ca proiect, ca şi atitudine pot spune că este într-adevăr necesar şi oportun.  

Am ţinut să fac această intervenţie în plen pentru a ruga colegii din comisiile în 
care proiectul nostru va ajunge să susţină acest proiect şi să-l promoveze.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, am discutat cu doamna consilier judeţean Milutinovici Emilia, acum două 

săptămâni, despre acest proiect . Localizarea va fi probabil la Recaş unde noi am avut 
un centru pentru persoanele abuzate – trafic de frontieră şi este nefolosită în acest 
moment.  

Problema este, aşa cum v-am mai spus, dacă aţi verificat la Direcţia de 
Patrimoniu pentru a afla în patrimoniul cui se află, pentru că se vehicula ideea că este în 
patrimoniul Consiliului Local Recaş.  

 
Doamna consilier judeţean Emilia Milutinovici 
Clădirea este a  consiliului judeţean.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Nodiţi 
Aş vrea să abordez o problemă vis-a-vis de funcţionarea sistemului sanitar  

pentru condiţiile de adresabilitate din teritoriul judeţului şi a judeţelor limitrofe.  
Vineri am avut o întâlnire cu Direcţiile de Sănătate Publică şi directorii de spitale 

din judeţul Timiş şi judeţele limitrofe, ocazie cu care s-a făcut recepţia unui aparat – 
elicopter –  pregătit  pentru spitalul judeţean. Un lucru foarte benefic pentru noi pentru 
că odată cu achiziţia acestui elicopter care în acest moment este garat la aeroportul din 
Arad . Acest aeroport, ca urmare a deciziei Ministerului Administraţiei şi Internelor a fost 
trecut ca aeroport de maximă utilitate şi urgenţă, inclusiv SMURD. 

Prima discuţie a avut loc la Timişoara pentru că Spitalul Judeţean Timişoara şi 
Direcţia de Sănătate Publică Timiş  vor fi cei care vor decide din punct de vedere al 
folosirii acestui aparat, respectiv vor fi cei care vor da avizul pentru cazurile medicale 
care vor fi transportate cu acest elicopter.  

Am ţinut să vă informez despre acest lucru pentru a vedea că sunt foarte multe 
lucruri prin care începem să realizăm nişte idealuri ale noastre şi dacă drumurile încă nu 
sunt gata, măcar e bine că există această posibilitate prin care putem să transportăm 
cazurile medicale mai grave în timp util. Ştiţi foarte bine că dacă un pacient nu ajunge la 
timp într-un spital de calitate superioară cum este spitalul judeţean atunci lucrurile pot fi 
interpretabile, iar rezultatele pot fi  discutabile. 

.   
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule preşedinte, eu vreau să reiterez întrebarea, când, până la sfârşitul 

anului, domnul director Mirel ne va informa despre punctele de intrare în judeţ pe 
drumurile naţionale.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă rog domnule director Mirel Gheorghe să prezentaţi la următoarea şedinţă a 

comisiilor de specialitate această informare.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Dacă tot am vorbit despre sănătate aş dori să ne spuneţi ce ştiţi despre Spitalul 

Regional şi despre Spitalul de Oncologie pentru că văd că la acesta din urmă sunt 
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probleme de predare de patrimoniu şi poate că o să rămânem fără Spital  de Oncologie, 
iar la Spitalul Regional, cu care ne-am tot lăudat şi pentru care am pus terenul la 
dispoziţie în regim de urgenţă, văd că nu se mai întâmplă nimic.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Spitalul de oncologie, de fapt e mai bine să spunem, viitorul posibil spital de 

oncologie realizat pe scheletul celui ce ştim că este  spitalul municipal la intrarea de pe 
Calea Torontalului,  este în faza în care se predă locaţia respectivă de la Primăria 
Municipiului Timişoara către Ministerul Sănătăţii. Deci, predarea – primirea locaţiei este 
în discuţii în acest moment pentru că sunt probleme de gestiune între cele două unităţi.  

Ceea ce vă pot spune eu este că în bugetul Ministerului Sănătăţii din acest an 
este prins Spitalul de Oncologie Timişoara. Dacă ne grăbim şi reuşim să facem această 
predare – primire e posibil ca în anul acesta să existe bani alocaţi pentru Spitalul de 
Oncologie Timişoara.  Nu ştiu ce va fi în bugetul de anul viitor. Sigur vom cere tuturor 
parlamentarilor să susţină şi să menţină această poziţie în bugetul Ministerului Sănătăţii 
şi în anul 2012.  Este o chestiune care ar trebuie să se rezolve pentru că se discută încă 
din luna martie. Acum suntem în luna noiembrie şi încă nu s-a finalizat acest transfer 
deşi protocolul este deja semnat. Cert este că problema este strict de gestiune între 
cele două unităţi şi noi nu avem cum să intervenim sub nici o formă.  

În legătură cu Spitalul Regional în acest moment nu vă pot spune nici o 
informaţie în plus.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Când a fost delegaţia din Italia aici şi au stat vreo 3 zile, aceasta era foarte 

contrariată că pentru o diferenţă de 1 milion de euro pentru acele termopane, instalaţii şi 
altele care se presupune că nu se regăsesc în acel proces – verbal de predare – primire 
noi pierdem o investiţie externă de până la 200 milioane de euro. În acest caz mă întreb 
dacă vrem sănătate în judeţul Timiş ar trebui să ne implicăm mai mult. Dacă nu vrem 
atunci rămânem cu o clădire pe Calea Torontalului făcută praf şi cu o investiţie pe care 
dacă nu o rezolvăm în aproximativ 2 luni, probabil că pleacă în altă parte. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule consilier eu nu pot decât să vă dau dreptate. Cu toate astea trebuie să 

înţelegeţi că este o chestiune de decizie care nu ne aparţine. Consiliul judeţean nu 
poate lua nici o decizie în acest sens. Ceea ce am reuşit noi să facem este că alături de 
Iaşi, Cluj şi Bucureşti să apară şi la Timişoara al patrulea spital de oncologie. Acest 
lucru a fost tot ceea ce s-a putut întâmpla atunci. Între timp se pune probleme unei 
chestiuni de predare – primire la care noi chiar nu putem interveni cu nimic. Deşi, sigur 
că toţi ne dorim să se întâmple cât mai repede această predare – primire de gestiune.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Pentru că nu am fost prea atent aş vrea să vă întreb dacă acel elicopter este cel  

pe care l-am luat noi sau cel pe care l-am primit.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, este elicopterul pe care l-am primit.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
În acest caz  nu vreţi să mă luaţi consilier. Eu vă spun încă de la începutul anului 

acest lucru. E foarte frumos dar cred că nu trebuia să blocaţi banii în buget şi aşa cum 
am spus, să ne dea şi nouă Guvernul cum a dat la Arad.  
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Spun acest lucru justificat. Aici sunt atâţia doctori prezenţi şi ştiu foarte bine că 
judeţul Timiş consumă procente  bune din bugetul Casei de Asigurări de Sănătate  
pentru judeţele limitrofe.  De atâţia ani toate operaţiile grele din judeţele limitrofe se fac 
pe banii judeţului Timiş.  Mi s-ar părea justificat ca şi Guvernul să ajute judeţul Timiş şi 
să nu facă SMURD la Arad ci la Timişoara.  

Deci, prin urmare, dacă dumneavoastră nu mă felicitaţi atunci mă felicit singur 
pentru că am avut primul această idee.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Legat de acest lucru, chiar vă mulţumesc că lăudaţi Guvernul. 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Dacă din o sută de prostii care le face mai face şi un lucru bun atunci îl laud.  
Revenind la lucruri mai serioase, domnule preşedinte, referitor la discuţia cu 

domnul Prim Ministru Emil Boc la care aţi participat, pentru că tot suntem în domeniul 
medical, am discutat cu doamna directoare de la DGASPC şi vă rog să insistaţi şi să 
facem un front comun. Ştiţi că am avut o singură cerere concretă la care nu putea să 
dea răspuns pentru că problema cealaltă cu creşterea este frumoasă dar inexistentă.  

Mă refer în principal la rezolvarea cazurilor acelor bolnavi. Bineînţeles că 
specialiştii şi cei care pot profunda acel material se află la direcţie şi sunt ajutaţi de 
ceilalţi specialişti doctori. Prin urmare, domnia sa mi-a promis că ne va ajuta şi va 
modifica legea să putem ajuta aceste cazuri. Cred că vom face ceva concret şi nu vor fi 
doar vorbe.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Problemele se vor rezolva cât mai curând. Domnul Prim Ministru a preluat toate 

problemele în momentul respectiv. A fost un dialog civilizat cu sindicatele şi 
reprezentanţii acestora. Putea să existe un dialog încă din primul moment dacă se 
solicita acest lucru dar nu a fost aşa.  Important e că s-au discutat toate problemele şi 
se vor găsi soluţii pentru rezolvarea tuturor problemelor ridicate de sindicalişti în acel 
moment.  

 
Domnul consilier judeţean leontin De Maio 
Cred că e timpul să trecem  şi la Punctul „Întrebări, interpelări” în administraţia 

publică locală pentru că până acum am asistat doar la discuţii legate de ce facem în 
Parlament, Guvern etc. Eu insist să-l întreb pe domnul director Mirel cum stăm cu 
tronsoanele de drum pentru dezăpezire, iar pe dumneavoastră domnule preşedinte vă 
rog să ne spuneţi în ce stadiu suntem cu Proiectul referitor la  terminalul intermodal.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule director Mirel vă rog să ne spuneţi când avem termenul final la licitaţie 

şi când s-a ţinut.  
 
Domnul Mirel Gheorghe – director Direcţia pentru administrarea drumurilor 

şi podurilor judeţene Timiş  
Suntem în curs de evaluare a ofertelor. Pentru cele 6 zone s-au prezentat 25 de 

oferte. Sperăm ca până la sfârşitul acestei săptămâni să avem o ofertă finală.  
 

 Domnul Sergiu Bălasa – director ADETIM  
 În acest moment se actualizează analiza cost – beneficiu pe soluţia actualizată. 
Proiectul a lucrat pentru o soluţie de echipare care să se încadreze în bugetul maximal 
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oferit de programul respectiv -  18 milioane de euro şi aştept să primesc studiu de 
fezabilitate complet.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Există o problemă legată de faptul că la solicitarea făcută de noi către Primăria 
Timişoara, de a include în buget o anumită sumă de bani pentru achiziţionarea terenului 
am primit din partea primăriei, astăzi, un răspuns negativ.  Spun negativ în sensul că nu 
ştie ce sumă să aloce pentru achiziţionarea terenului.  
 Ghidul iniţial nu presupunea să vi cu terenul cumpărat ci să cumperi terenul din 
banii câştigaţi. Nici noi nu am prevăzut încă banii pentru cumpărarea terenului. De 
aceea, am rugat pe domnul Radu Şerban să declanşeze procedura de identificare a 
parcelelor şi  a proprietarilor din zona respectivă. Astfel, discutăm de 30 ha în acea zonă 
şi de declanşarea procedurii de promisiune de vânzare.  
 Cert este că s-au făcut toate modificările conform noului ghid tehnic  
 

Domnul Sergiu Bălasa – director ADETIM 
Da, probabil că maxim într-o săptămână vom avea studiu de fezabilitate complet.  
Faţă de acest lucru mai trebuie să agreăm cu CNCFR un contract de asociere în 

participaţiune care să ne dea temeiul legal pentru a putea demara procedura de  
achiziţie a terenului.  Deocamdată nu am primit nici un răspuns de la CNCFR.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Referitor la Centrul de transfer intermodal mărfuri, chiar dacă nu am intrat în 

procedura de achiziţionare a terenului, pentru că am auzit şi varianta că nu achiziţionăm 
terenul pentru că ne rămân banii blocaţi acolo, însă trebuie să ştim că valoarea acelui 
teren va creşte în timp. Nu trebuie să ne fie frică achiziţionăm terenul pentru că valoarea 
acestui teren va creşte .  

Pe de altă parte, aş vrea să-l felicit pe domnul Nodiţi Gheorghe pentru obţinerea 
acestui elicopter şi aş vrea să vă întreb dacă este în patrimoniul Spitalului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Nodiţi Gheorghe  
Nu, ele fac parte din patrimoniul SMURD-ului naţional. Ele sunt dirijate către 

fiecare spital judeţean care se preconizează că va fi un spital zonal, un spital regional.  
Probabil că în momentul în care spitalul regional va avea statutul complet atunci 

inclusiv serviciile SMURD vor intra în patrimoniul acestuia, altfel nu se justifică dacă 
rămân centralizate.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Nu înţeleg un lucru. A venit un elicopter pe gratis de la Guvern, este în 

patrimoniul SMURD-ului naţional, noi avem aici spitalul judeţean care asigură servicii 
pentru 4 judeţe, avem un aeroport internaţional şi unul de rezervă, iar cu toate acestea 
elicopterul stă la Arad. Care este raţiunea? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Este o raţiune. La Arad s-a stabilit că SMURD are zona regională care nu e 

limitată la cele 4 judeţe şi merge pe toată partea de vest a României. În acest caz, la 
Arad, într-un aeroport unde nu zboară nici un avion s-a stabilit centrul regional al 
SMURD-ului. În plus, ca să aibă acest centru regional acolo au mutat  aeroclubul la 
Şiria.  

Noi trebuie să ne bucurăm că s-a realizat ceea ce preconiza şi domnul Adrian 
Negoiţă la începutul anului. Mă refer la faptul că SMURD a dedicat pentru judeţul Timiş 
un elicopter dotat cu toate facilităţile.  
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Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Aţi spus că este pentru prima dată când Guvernul vine în teritoriu şi probabil că 

este adevărat acest lucru. Aş vrea totuşi să vă întreb cum aţi reuşit să faceţi împreună 
cu Guvernul, astfel încât, din cele 26 de primării din judeţul Timiş, la care s-au alocat 
bani prin Ordonanţa de Urgenţă nr. 1001 din 12.10.2011 nici una nu este cu primari de 
la PSD. Acest lucru înseamnă grija faţă de un judeţ sau înseamnă grija faţă de partid. 
Cred că dacă vin doar să constatate că cei de la PDL au nevoie de bani atunci nu ar 
mai fi trebuit să vină având în vedere că aveau o situaţie cu primăriile la nivel naţional.  

Deci, în toată această listă cu 26 de localităţi nu e una care să aibă primar PSD. 
Putem vorbi în acest caz de corectitudine şi de modul civilizat în care discutăm la 
adresa Guvernului şi de felul cum ne strigăm unii altora problemele aşa cum am făcut-o 
până acum?  Credeţi că ne puteţi răspunde  sau dacă propunerea este a 
dumneavoastră atunci am înţeles că veţi mai fi încă 4 ani preşedinte, în condiţiile de 
retragere chiar de mâine.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Ceea ce pot spune este că am luat modelul PSD-ului. A trebuit să copiem 

modelul PSD-ului când acesta era la guvernare şi ne trebuie foarte mult timp să aducem 
banii la primăriile PDL şi să ajungem la acea valoare primită de primăriile PSD când era 
PSD-ul la guvernare.  Banii au fost alocaţi de parlamentari şi fiecare parlamentar care a 
primit o anumită sumă  a distribuit-o aşa cum a considerat în teritoriu 

.  
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Vă rog să specificaţi că este vorba de parlamentari PDL. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, parlamentari PDL şi PNL. Din câte ştiu a primit şi Moraviţa şi Jamu Mare 

unde primarii sunt din PNL.  Dumneavoastră aţi spus 26 de localităţi dar nu aţi spus că 
au fost şi alte localităţi în care banii s-au dus către PNL. 

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Da, dar nu PSD. Am spus 26 de localităţi în afară de PSD. Nu m-am referit la 

ceilalţi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, de aici reiese că au fost şi alte localităţi nu doar cele cu primari PDL. De fapt, 

banii sau dus spre comunităţile care aveau mare nevoie acum şi aceste comunităţi nu 
au primit bani mulţi ani de-a rândul pentru că PSD-ul nu le-a dat.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Domnule preşedinte, când s-a împărţit bugetul judeţului ştiţi că am fost corecţi cu 

dumneavoastră şi am fost de acord să primească bani primarii PDL, PNL şi  PNŢCD.  
Vă promit eu că la următoarea întâlnire când vom împărţi sumele, având în 

vedere că suntem în coaliţia de guvernare, nu ne vom dezice să vă copiem în ceea ce 
facem pentru că dumneavoastră ziceţi că sunteţi mai buni decât noi, şi nu vom mai da 
nici un ban la primarii PDL , astfel, încât, să avem posibilitatea să echilibrăm în Guvern.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt absolut de acord să procedaţi cum credeţi dumneavoastră în spiritul 

Timişoarei şi al judeţului Timiş.  
 



 14

 
Domnul consilier judeţean CătălinTiuch 
Prin intervenţia mea am două interpelari  – prima către domnul secretar al 

judeţului Petrişor Nădăştean  şi aş vrea să-l întreb pe domnia sa, întrucât se ocupă de 
legalitate şi de perioada de constituire a consiliului judeţean, dacă, din punct de vedere 
al actelor existente la dosare al validării actualului consiliul judeţean, toţi consilierii 
judeţeni au avut actele necesare la dosar conform legii încă de la început şi nu dacă le-
au depus pe parcurs. Pe de altă parte aş vrea să mulţumim autorităţilor locale pentru 
drumul de ocolire pus la dispoziţie  şi să ne cerem scuze pentru disconfortul creat 
cetăţenilor care aveau treabă către Buziaş cu privire la tărăgănarea şi lungirea 
disconfortului lor . 

Puteţi să ne spuneţi când este gata acel pod? 
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
Pe interpelarea dumneavoastră, aşa generală cum a fost făcută, nu pot vă 

răspund, însă ştiu ce vreţi să întrebaţi.  
Ideea este că alegerile pentru consiliul judeţean şi depunerea candidaturilor se 

face nu la consiliul judeţean ci la Biroul Electoral de Circumscripţie judeţeană. Deci, cu 
ocazia depunerii candidaturilor, fiecare partid şi fiecare candidat depune un dosar. În 
acest dosar nu se regăsesc cazierele judiciare ale candidaţilor. Cu ocazia validării, 
consiliul judeţean primeşte de la Biroul Electoral de Circumscripţie procesul – verbal al 
alegerii consilierilor judeţeni însoţit de documentaţia care îi vizează pe respectivii 
consilieri. Această documentaţie este avută în vedere de către comisia de validare cu 
ocazia validării în funcţie a consilierilor judeţeni aleşi.  

Nici în dosarul de candidatură, nici ulterior, nici Legea administraţiei publice 
locale, nici Legea alegerilor locale, nici Statutul aleşilor locali nu impune depunerea 
cazierului judiciar.  

Deci, după validare, consilierii judeţeni validaţi, depun actele prevăzute de lege, 
respectiv declaraţia de avere, declaraţia de interese şi declaraţia privind colaborarea cu 
fosta securitate. Prin urmare, nici unul din aceste acte normative nu prevede obligaţia 
depunerii cazierului judiciar.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc domnule secretar. Aţi fost foarte clar cu aceste explicaţii.  
În legătură cu cel de-al doilea punct , vă pot spune că mă aşteptam ca 

dumneavoastră domnule consilier să ştiţi aceste lucruri însă se pare  că priviţi ca un 
cetăţean de pe stradă.  

Sunteţi consilier judeţean şi ar trebui să ştiţi că e un drum judeţean. Apoi, mă 
gândeam că ştiţi termenul de predare şi cum şi când se va lucra acolo.  

Sigur, în numele dumneavoastră şi al nostru ne putem cere scuze faţă de 
locuitorii judeţului,  dar termenul de predare al drumului spre Buziaş este luna iunie . Noi 
insistăm să se întâmple acest lucru până la 01 decembrie  şi chiar avem speranţa şi 
certitudinea că aşa va fi. La podul peste calea ferată, la care s-a făcut intervenţia, nu s-a 
putut lucra decât în 5 zile pentru că CFR –ul nu a permis întreruperea circulaţiei  mai 
mult de 5 zile.  

Era mult mai simplu să intraţi în Biroul de investiţii şi să aflaţi toate aceste lucruri.  
Dar nu e nici o problemă, vă pot răspunde acum în plenul consiliului judeţean. Termenul 
final este 25 noiembrie  potrivit angajamentului constructorului, dar având în vedere că 
există o procedură de timp aproximativ 28 de zile ca betonul să se întărească pe cei doi 
piloni. Deocamdată s-au adus primele două tronsoane de la Deva, urmează şi restul 
pentru că este nevoie de 12 în total. Estimăm că undeva la 1 decembrie drumul poate fi 
circulat cu specificaţia că recepţia întregului drum va fi în luna mai anul viitor şi nu acum. 
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Deocamdată îl dăm  în circulaţie aşa cum este dată în circulaţie şi centura de ocolire a 
Timişoarei unde pe drumul în sine se circula foarte bine.  

Estimăm că undeva la 1 decembrie avem posibilitatea să trecem pe podul peste 
cale ferată de la intrarea din Buziaş.  

 
 
Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a 

mandatului unui consilier judeţean. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot  proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 30 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi 2 voturi „împotrivă” din partea domnilor Negoiţă 
Adrian şi Suciu Matei.  

Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  
 
 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor 

secţiunii de funcţionare şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al 
judeţului Timiş pe trimestrul III 2011. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 29 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie 
Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin 
Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – 
Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian 
– Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi un vot împotrivă din partea domnului 
consilier judeţean Suciu Matei.  

Nu au votat domnii consilieri judeţeni Bologa Gheorghe şi Costa Cosmin.  
 

 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 

„Agendei principalelor manifestări cultural – artistice şi sportive”. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.   
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Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  
 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  

 
 

Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 
113/2011 privind finanţarea unor structuri sportive. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan,  Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea doamnei Spătaru 
Elisabeta. 
 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  

 
 
Punctul nr. 6 –. Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unui 

contract de închiriere. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice şi protecţia mediului, Comisia economică şi Comisia pentru administraţie 
publică. 

Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, 
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Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului 
Adrian Negoiţă.  

Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin. 
 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unor 

bunuri disponibile către Asociaţia Seniorilor din municipiul Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru sănătate 

şi protecţie socială.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia,  Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  

Nu au votat domnii consilieri judeţeni Costa Cosmin şi Viorel Sasca. 
 

 
Punctul nr. 8 –  Proiect de hotărâre privind retragerea folosinţei unui 

autovehicul de transport şcolar 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru cultură, 

învăţământ, tineret şi sport.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia,  Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  

Nu a votat domnul consilieri judeţean Costa Cosmin. 
 
 
Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr. 145/2010 

privind aprobarea proiectului de investiţie „Centrul Judeţean Multifuncţional 
pentru Susţinerea Afacerilor Timişoara”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului.  
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Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 29 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia,  Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, 
De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel Spătaru Elisabeta, , Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, o abţinere din partea domnului consilier judeţean 
Suciu Matei 

Nu au votat domnii Constantin Ostaficiuc şi  Costa Cosmin. 
 

 
Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 

146/2010 privind aprobarea proiectului de investiţie „Parc Tehnologic pentru 
Energie Alternativă Timişoara”. 

 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  
 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  

 
 
Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de 

oportunitate şi a concesionării unei suprafeţe de teren în vederea construirii unei 
staţii de transformare în cadrul PUZ Parc fotovoltaic şi Parc tehnologic Covaci, 
judeţul Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 29 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, 
De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, 



 19

Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  şi două abţineri din partea doamnei Spătaru 
Elisabeta şi a domnului Cârceie Marius.  
 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  

 
 
Punctul nr. 12 – Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii CJT   nr. 9/2007 privind aprobarea documentaţiei pentru concesionarea 
terenului din perimetrul Parcului Tehnologic şi Industrial Timişoara.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat separat în Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru administraţie, iar ulterior în şedinţa  comună a celor trei comisii.  
În final, s-au propus următoarele amendamente, pe care le vom supune la vot pe 

fiecare împarte,  la proiectul Contractului – cadru pentru concesionarea terenului din 
perimetrul PITT: 

Primul amendament făcut de comisiile reunite este : prevederile alineatului  (3) 
din art. 3.  -  se elimină.  Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supunem la vot.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul 1 cu  30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului 
consilier judeţean Adrian Negoiţă.  
 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  

 
Amendamentul nr. 2 – Prevederile literei  i) din art. 7  - se modifică şi vor avea 

următorul cuprins:   
„Art. 7 – Concesionarul are următoarele obligaţii: 
– să plătească anticipat în termen de 30 zile de la încheierea contractului 
redevenţa aferentă ultimelor 3 luni din contract sub sancţiunea desfiinţării de 
drept a contractului. Concedentul are dreptul să execute redevenţa anticipată 
dacă concesionarul nu plăteşte 3 luni consecutiv redevenţa datorată 
concedentului conform contractului. „ 

 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu supunem la vot amendamentul. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul 2 cu  29 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion,  Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan 
– Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului consilier judeţean Adrian 
Negoiţă.  
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 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  
 
Amendamentul nr. 3 – Prevederile alineatului  (1) din  art. 10 se modifică şi vor 

avea următorul cuprins: 
„ Art. 10 – (1)Prezentul contract de concesiune se desfiinţează de drept, fără 

punerea în întârziere şi fără orice altă formalitate, cu plata de despăgubiri în sarcina 
concesionarului, reprezentând redevenţa aferentă perioadei cuprinsă între data 
desfiinţării contractului şi data predării efective către concedent a terenului liber de orice 
sarcini”. 

Deci,  acest amendament se referă la faptul că nu trebuie să mai aşteptăm să 
treacă lunile până se face această predare şi dacă se predă azi atunci până  azi este. 

La un moment dat erau 12 luni trecute în contract. Sunt observaţii la acest 
amendament? Dacă nu, supunem la vot.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu  30 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului 
consilier judeţean Adrian Negoiţă.  
 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  
 

Amendamentul nr. 4 - Prevederile alineatului (1) lit. a) din art. 10 se modifică şi 
vor avea următorul cuprins: „ Art. 10 – (1)   – Neplata de către concesionar pe o 
perioadă de 6 luni consecutiv a redevenţei datorate concedentului.” . 

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Domnule preşedinte, noi am mers pe 3 luni şi trebuie să rămână tot 3 luni pentru 

că altfel nu sunt în concordanţă.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dar trebuie să fie în concordanţă.  
Iniţial în contract era „Neplata de către concesionar pe o perioadă de 3 luni 

consecutiv a redevenţei datorate concedentului”.. Aici este vorba despre cele 3 luni pe 
care oricum le-am luat garanţie. Comisiile reunite au venit cu propunerea să-i mai dăm 3 
luni, deci să ajungem la 6 luni  ca în acel moment să înceteze contractul.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Eu ştiu că în comisiile reunite s-a rămas la 3 luni pe principiu de a ne proteja, de 

a avea redevenţa plătită pe 3 luni, iar dacă nu se plăteşte reziliem contractul şi avem 
banii. Dacă prelungim la 6 luni o să rămânem cu banii neplătiţi pe 3 luni  şi chiar dacă 
sunt nevoit să repet, vă spun că în comisiile reunite s-a stabilit 3 luni şi nu s-a votat 
nicăieri 6 luni.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun, am înţeles. Se pare că aveţi dreptate pentru că au confirmat acest lucru (3 

luni)  atât  domnul  Viorel Coifan,  -  preşedinte Comisia de administraţie cât şi domnul 
Marcel Mihoc – preşedinte Comisia de urbanism.  
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În aceste condiţii, acest amendament nu există. Contractul spune clar că ..” de 
către concesionar pe o perioadă de 3 luni…” . Cu alte cuvinte acest amendament se 
retrage.  

Constat că toate cele trei comisii sunt de acord cu retragerea acestui 
amendament.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Aici este vorba de rezilierea contractului.  Cele cu 3 luni înainte îţi asigură 

garanţie, ai pus bani de-o parte şi poţi lua bani de acolo. De aici reiese propunerea cu 3 
luni şi nu 6 luni. Dacă sunt 6 luni există posibilitatea să se ajungă într-o perioadă de încă 
3 luni.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, aveţi dreptate. Acest amendament s-a retras.  
Următorul amendament, este amendamentul nr. 5 propus de comisiile reunite, 

astfel: 
– Prevederile Anexei 5 la Contractul de concesiune se modifică în partea 

referitoare la „Planul investiţional” şi vor avea următorul cuprins: 
„ Planul investiţional se realizează după următorul calendar:  
Etapa I  = perioadă obţinere Autorizaţie de Construire (maxim 15 luni) 
Etapa II =  perioadă de operaţionalizare (maxim 21 luni)” 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
În comisiile reunite s-a mers pe o perioadă totală de 36 luni,  repartizate astfel: 15 

luni pentru prima etapă şi 21 luni pentru etapa a II-a.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, prin amendamentul respectiv, aşa cum am spus, se propune ca – 

Prevederile Anexei 5 la Contractul de concesiune se modifică în partea referitoare la 
„Planul investiţional” şi vor avea următorul cuprins: 

„ Planul investiţional se realizează după următorul calendar:  
Etapa I  = perioadă obţinere Autorizaţie de Construire (maxim 15 luni) 
Etapa II =  perioadă de operaţionalizare (maxim 21 luni). 
Supunem la vot amendamentul.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu  30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului 
consilier judeţean Adrian Negoiţă.  
 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  

 
În aceste condiţii, cu cele 4 amendamente aprobate şi cu amendamentul retras, 

vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
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Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului 
consilier judeţean Adrian Negoiţă.  
 Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  

 
 
Punctul nr. 13 – Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării alocaţiei 

zilnice de hrană pentru elevii Şcolii de Arte şi Meserii „Gheorghe Atanasiu” 
Timişoara 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru cultură, 

învăţământ, tineret şi sport.  
Comisia pentru sănătate şi protecţie socială a propus creşterea alocaţiei de 

hrană la 11,70 lei/zi/elev.   
Documentaţia pe care o avem şi este justificatoare pentru trecerea la 10,7 

lei/elev/zi, are şi un calcul concret care porneşte de la 7 lei/elev/zi şi ajunge la 10 
lei/elev/zi, este cea care a stat la baza acestui proiect de hotărâre.  

Rugăm preşedintele comisiei să susţină propunerea.  
 
Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
În şedinţa Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială, Şcoala Gheorghe 

Atanasiu a fost împreună cu DGASPC Timiş.  
La direcţie alocaţia zilnică /elev este de 11,7 lei şi întrebând reprezentanţii şcolii 

lor le ajunge suma de 10 lei şi dacă necesităţile pe care le au sunt conforme cu bugetul 
lor, ne-au confirmat şi au argumentat prin documente prezentate că pot aloca prin 
bugetul lor, fără să ceară sume suplimentare de la consiliul judeţean, până la sfârşitul 
anului, suma de 11,7 lei/elev/zi.  

Această sumă răspunde mult mai bine dozajului de calorii pe care copii din 
şcoală le au. De fapt acei copii din şcoală  nu mai sunt copii ci sunt mai mulţi tineri.  

 
Domnul consilier judeţean Bojin Titu 
Inclusiv în Comisia economică noi am aprobat preţul de 11,7 lei, tocmai pentru a 

nu crea discreditări între copii, cu atât mai mult cu cât  înţeleg că acolo sunt copii mai 
mari de vârstă.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Da, am votat toţi suma de 11,7 lei pentru că aşa ni s-a prezentat calculul. Acum 

văd un calcul de 10 lei, deşi  în Comisia economică s-a venit cu un calcul de 11,7 lei. Aş 
vrea să ascult acum părerea domnului director Mircea Mihuţ şi a domnului secretar cu 
privire la acest lucru.  

 
Domnul Mircea Mihuţ – director Direcţia Buget – Finanţe 
Calculul este la nivelul de 10 lei. Sigur că doamna este încântată să primească 

oricât i se sugerează în plus.  
Poate că nu solicită nimic pentru următoarele 2 luni din acest an dar dacă vorbim 

de bugetul de anul viitor atunci, sigur, că orice leu în plus contează. 
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule director nu de spre acest lucru discutăm acum. Dumneavoastră mi-aţi 

spus raţiunea pentru care trebuie să existe diferenţa între direcţie unde este 11,7 lei  şi 
şcoala specială unde este 10 lei. În acest sens, mi-aţi prezentat, la momentul respectiv 
argumentele necesare şi vă rog să le prezentaţi şi acum în plen.  

 
Domnul Mircea Mihuţ – director Direcţia Buget – Finanţe 
Toate calculele făcute pentru Şcoala Gheorghe Atanasiu sunt la nivel minim şi 

sunt suficiente.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Pentru început fac o paranteză pentru ca dumneavoastră să înţelegeţi mai bine 

problema şi vă spun că nivelul alocaţiilor de hrană a fost stabilit prin HG nr. 421/2008. 
De atunci au trecut ani buni, perioadă în care nu a mai fost actualizat acest nivel.  

De aceea, iniţial la consiliul judeţean a fost DGASPC când  în urma analizelor 
făcute şi  a calculelor depuse s-a ajuns la concluzia că acest nivel ar trebuie să fie, 
pentru categoria respectivă de vârstă, respectiv copii în jurul vârstei de 18 ani, de 11,7 
lei/elev.  

Acum au venit cei de la Şcoala Gheorghe Atanasiu şi cred că vor veni şi celelalte 
şcoli speciale. Din acest motiv ar trebui să fim foarte atenţi să nu creăm un precedent în 
acest sens.  Cei de la Şcoala Gheorghe Atanasiu, respectiv directorul şi contabilul şef al 
acestei şcoli, au fost personal la mine cu calculele respective din care a rezultat că este 
nevoie de o alocaţie de 10 lei/elev/zi.  

Prin urmare, nu se poate face o echivalare între DGASPC cu instituţii de 
asistenţă socială şi o şcoală specială din mai multe motive.  

În primul rând, pentru că în centrele direcţiei noastre copiii stau acolo permanent, 
aceea fiind casa lor, iar în şcolile speciale nu stau permanent. Acest fapt reiese din 
raportul depus de şcoală unde se poate observa că unii copii stau acolo permanent – 
sunt interni, iar alţii, majoritatea, în jur de 360 de copii stau doar periodic întrucât se 
întorc în familie.  

Deci, din aceste motive şi nu numai, nu putem compara un centru de plasament 
cu o şcoală specială.  

Pe de altă parte, însăşi prin HG nr. 421/2008 se face o diferenţiere, întrucât la 
centrele de plasament era prevăzut 8,3 lei, iar la şcolile speciale – 7 lei. Deci, observăm 
că s-a plecat din start de la premise diferite.  

Dacă s-a făcut un calcul şi a reieşit această cifră, nu putem noi veni acum să 
facem asemenea avansări de 11,7 lei pentru alocaţia de hrană. Se pot aduce mai multe 
argumente în acest sens, dar acestea nu sunt argumente care nu ţin strict de calcule 
sau de o anumită logică a modului în care trebuie interpretată şi acordată alocaţia 
bugetară.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin. 
Aş vrea să-l întreb pe domnul secretar dacă perioada determinată în care stau 

copii înseamnă că ei se întorc acasă în fiecare zi sau în fiecare săptămână ori că ei stau 
pe o perioadă mai scurtă, respectiv câteva săptămâni sau luni după care se întorc 
acasă.  

Dacă se întorc acasă zilnic atunci aveţi dreptate cu acel calcul, dar dacă e vorba 
că stau  o perioadă mai lungă, atunci nu văd de ce să nu beneficieze şi ei de acelaşi 
nivel al alocaţiei. Nu e corect ca unii să beneficieze de 10 lei, iar alţii de 11,7 lei . 

Deci, eu rămân la amendamentul făcut şi prin care s-a propus uniformizarea. 
Sigur că trebuie făcute nişte reduceri de cheltuieli dar nu cred că este neapărat nevoie 
să facem reduceri la hrană. Dacă copii sunt aproximativ de aceeaşi vârstă, cu aproape 
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aceleaşi nevoi calorice, atunci ar trebui să primească la fel. Nu cred că suma de 11,7 lei   
îi satisface şi pe ceilalţi pe deplin având în vedere că oriunde în Timişoara doar o masă 
de prânz este 11 -12 lei . 11,7 lei pentru 24 ore nu e chiar atât de mult.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Nu vreau să intru în nici un fel de discuţii contradictorii cu dumneavoastră, dar am 

spus la început un lucru şi vă rog să vă uitaţi în raport, unde pe prima pagină, în partea 
de jos se spune că: „…necesarul de fonduri în cazul aprobării propunerii ar fi de….” Şi 
apoi se prezintă calculul 360 elevi x 10 lei/zi x 72 zile şcoală. Deci aceşti copii vin la 
şcoală doar pentru cursuri. Apoi se spune că sunt 160 elevi interni. Prin urmare, calculul 
este foarte corect.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, deci sunt 360 elevi care vin doar la cursuri dar  nu stau la şcoală şi 160 elevi 

interni care stau efectiv la şcoală. Acum trebuie să vedem exact cum stăm şi să ne 
gândim bine cum facem pentru că, creşterea care se propune, de la 10 lei la 11,7 lei, 
este de aproape 50%.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
E simplu. Cei care stau efectiv la şcoală – 160 elevi – să beneficieze de 11,7 lei, 

iar pentru restul de 360 lei, în funcţie de câte mese mănâncă  în şcoală, facem un calcul 
exact.  

 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Domnul secretar ne-a spus bine unde să ne uităm în raport, dar mai este un 

alineat mai sus în care se spune că până la 01 septembrie din  suma de 395 mii lei, 
care a fost alocată pentru hrana elevilor, s-au cheltuit aproximativ 103 mii lei, rămânând 
astfel pentru cele 4 luni care mai sunt până la finele anului suma de 292 mii lei.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, dar dacă vă uitaţi la ultima frază, aceasta spune: „… care nu este necesară 

pentru suplimentarea bugetului alocat.” 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Da, tocmai acest lucru vreau să-l scot în evidenţă. Pentru 8 luni s-au cheltuit 

aproximativ 30% şi a rămas până la sfârşitul anului mai mult de 60% din suma alocată.  
Cred că ceea ce  ne deranjează cel mai mult este faptul că la comisie ni se prezintă o 
fundamentare pe care noi o considerăm corectă şi ne bazăm pe cei care ne-o trimit, iar 
în plen constatăm că alta este fundamentarea corectă.  

În plus, am înţeles că în urma discuţiilor purtate între domnul secretar şi 
conducerea şcolii speciale s-a ajuns la 10 lei. În acest caz, nu ştiu de ce mai votăm noi 
acum şi de ce nu rămânem la ceea ce a hotărât domnul secretar împreună cu 
conducerea şcolii speciale.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Haideţi, vă rog, să nu intrăm în discuţii de acest gen.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Domnule consilier judeţean Gheorghe Bologa, eu vă respect şi nu are rost să 

purtăm astfel de discuţii. Dumneavoastră puteţi să aprobaţi ce doriţi, dar acel raport a 
fost discutat în comisie. Cum puteţi spune că nu s-a discutat raportul în comisie? El a 
fost discutat şi aprobat în comisie.  
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Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, vedeţi ce frumos scrie că actul normativ este din 2008. 

Deci, este tot una din beneficiile domnului Boc şi tot din anul 2008 nu au mai crescut.  
Ideea de fapt este alta şi, probabil că iar o să spuneţi că fac politică, însă este 

interesant cât de uşor am aprobat elicopterul şi cât de mult ne certăm acum pentru 1 leu 
şi câţiva bani.  

Dacă tot nu avem atâţia bani pentru copii atunci cred că propunerea domnului 
Viorel Sasca este corectă şi ca şi domnia sa vă propun şi eu să dăm 11,70 lei pentru 
copii care stau efectiv acolo, iar celor care merg doar la cursuri să de dăm 10 lei.  Acest 
lucru nu mi se pare corect având în vedere ca Statul Român alocă aproximativ 30 lei 
pentru căţei. Poate că într-o zi vom ajunge să le dăm şi acestor copii puţin mai mult . În 
plus, nu uitaţi de diferenţa de vârsta care există între copii de la centru şi cei de la 
şcoala specială pentru că la aceasta din urmă majoritatea copiilor sunt de 17 – 18 ani.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă vreţi să facem acum politică şi nu administraţie, vă rog să îmi spuneţi şi 

putem face.  
Domnul Bologa ne-a explicat un calcul foarte clar. S-au cheltuit pe 8 luni 1/3 din 

suma alocată pentru hrană şi au mai rămas 2/3 pentru un trimestru. De noi depinde cum 
fixăm norma zilnică.  

 
Doamna consilier judeţean Mariana Eftimie  
Domnule preşedinte, eu la şcoală am internat unde copii stau pe toată perioada 

şcolii şi pleacă doar ocazional în week-end. Cota pe care o am este de 10 lei/elev/zi. 
Prin acest lucru, vreau să specific că vorbesc de 10 lei pentru hrană dar utilităţile şi 
personalul se  plătesc separat. Deci nu putem să facem o comparaţie între un prânz în 
oraş şi masa pentru întreaga zi. Nu vreau să spun că este foarte mult sau foarte puţin ci 
doar că din experienţa mea de la scoală valoarea este de 10 lei/zi.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Cred că în momentul de faţă este o falsă discuţie. Problema, din punctul meu de 

vedere, este de ce această şcoală nu a fost în stare, până în acest moment,  să 
consume nici măcar jumătate din banii alocaţi.  

Degeaba le mărim noi că, probabil, tot nu o să-i cheltuiască. Înţeleg să fi avut 
această discuţie dacă ei ar fi cheltuit banii alocaţi şi mai aveau nevoie.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Domnilor, este adevărat că ei nu au cheltuit banii alocaţi, dar dacă noi nu le 

mărim alocaţia ei nu au dreptul să cheltuiască peste alocaţia aceasta. Eu aşa înţeleg 
lucrurile.  Deci, ca ei să poată cheltui mai mult, noi trebuie să le dăm mai mult, trebuie 
să le mărim alocaţia.  

E problema lor că nu au cheltuit acei bani. Probabil au făcut economie, dar 
alocaţia de 11,7 lei este evident că nu e suficientă oricât de mult ar face economie. Este 
inutil să stăm acum la discuţii. E normal ca atunci când cei interni  deja beneficiază de 
mărirea de 11,7 lei  pentru cei din exterior să se facă un calcul, să se vadă câte mese 
mănâncă, iar cu acel calcul , din care să reiasă clar câţi copii au şi câte mese mănâncă 
fiecare, să  vină în Comisia socială să-l putem analiza.  De aici şi până să ajungem să 
nu le mărim acum pe principiul că unii sunt aşa şi alţii altfel, nu e corect.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Domnule consilier judeţean Viorel Sasca, noi le mărim oricum pentru că plecăm 

de la 7 lei şi ajungem la 10 lei, iar acest lucru vă rog să nu-l uitaţi.  
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Problema care se pune este dacă mărim la 10 lei ca să păstrăm decalajul între 
centrul de plasament şi şcoala specială sau mărim la 11,7 lei ca să ajungem cu toţi  la 
acelaşi nivel ca şi la DGASPC.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Trebuie lăudaţi pentru  faptul că nu au cheltuit toţi banii. Acest lucru înseamnă că 

putea să ia cartofii la 50 bani şi nu la 2 lei prin licitaţie aşa cum se face de obicei.  
Haideţi să nu cădem în partea cealaltă şi să ne tot întrebăm de ce are. Are pentru 

că nu a putut cheltui acei bani, iar acest lucru îl spun pentru că l-am aflat în urma 
discuţiilor cu domnul director şi cu reprezentanţii sindicatelor de acolo. Ei oricum nu 
puteau să cheltuiască mai mult de 7 lei. Deci, explicaţia este că au luat produse mai 
ieftine şi de aceea le-au mai rămas nişte bani.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Eu le-as da 30 lei, iar dacă au luat produse mai ieftine atunci de ce nu au luat mai 

multe. Se pare că în momentul de faţă ei nu au dat nici măcar 7 lei, iar acest lucru 
reiese din calculul făcut.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Domnule preşedinte, sunt de acord cu toţi colegii mei în ceea ce priveşte 

cuantumul şi acesta poate fi oricât de mare. Ceea ce nu înţeleg este principiul  - văd un 
raport făcut de Şcoala Gheorghe Atanasiu prin care solicită 10 lei. Deci, există un 
management de şcoală, iar noi ce facem acum? Facem management? Noi suntem 
managementul de şcoală acum?  

Dacă nu ne convine managementul de la şcoală, chemăm directorul îi spunem că 
face un management greşit şi îl dăm afară. Adică ei cer, prin raport, 10 lei şi noi venim şi 
spunem că le dăm 11,7 lei. Lucrul acesta este exact ca si cum la consiliul judeţean am 
spune că acesta este bugetul dar totuşi cineva vine si spune că ne dă mai mult.  Haideţi 
să înţelegem că nu contează cât le dăm. Le putem da şi 15 lei.  

 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Eu am făcut un calcul. Toţi am fost de acord să alocăm suma de 395 mii lei. În 

condiţiile în care se face o fundamentare la 304 mii lei, la care am aplica o majorare de 
20% - cât ne este necesar pentru majorarea până la 11,7 lei – se ajunge tot la 365 mii 
lei. Deci suma alocată iniţial este corectă şi nu cred că acei copii au stat nemâncaţi sau 
sunt subnutriţi pentru că au făcut ei economie.  

Indiferent ce varianta alegem, fie că este 11,7 lei sau 10 lei ne încadrăm în 
bugetul de 395 mii lei. Dintr-un calcul simplu, dacă  304 mii lei x 10%  ar mai veni încă 
61 mii lei şi 304 mii lei + 61 mii lei =  365 mii lei – care se încadrează în cei 395 mii lei 
ba mai şi rămân 30 mii lei necheltuiţi.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnilor, dacă ei au cerut 10 lei, de ce vrem noi să le dăm 11,7 lei?  Nu înţeleg, 

ori ei sunt proşti ori noi facem managementul şcolii? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nici una nici alta. Nici ei nu sunt proşti şi nici noi nu facem managementul şcolii, 

dar câteodată suntem populişti şi din dorinţa de a „sări” facem oferte.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Domnilor, înţelegeţi că în comisie au venit cu propunerea de 11, 7 lei. Aceasta 

este singura propunere cu care s-a venit în comisie.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Domnule  Viorel  Sasca  vă  rog  să vă uitaţi în raportul lor şi veţi observa că 

scrie: „… vă propunem majorarea alocaţiei de hrana pentru beneficiarii şcolii noastre de 
la 7 lei la 10lei/zi.  Raportul acesta care a şi intrat în comisie este semnat de director, 
director adjunct şi contabilul şef. La  finalul raportului este ataşat calculul.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
În Comisia economică s-a venit cu solicitarea lor şi cu amendamentul făcut în 

Comisia socială. Nu e vorba de populism aici. Haideţi să fim serioşi şi să ne gândim că, 
dacă un copil aflat în grija noastră mănâncă de 11,7 lei de ce trebuie să-l punem pe 
celălalt să mănânce de 10 lei.  De ce nu putem face o uniformizare între copii. Poate că 
reducerile sunt din cauză că unii copiii au plecat pe parcursul anului sau nu au fost zi de 
zi la şcoală şi atunci conducerea a fost corectă, sau poate că există posibilitatea ca cei 
din conducere să nu fie atenţi la ceea ce se cheltuieşte..  

În această situaţie, dacă noi le dăm 7,75 lei şi nu 8 sigur sunt bucuroşi pentru că 
tot câştigă ceva. Dar ca să nu mai fie discuţii la unii le dăm 11,7 lei şi la alţii 10 lei facem 
o uniformizare. Dacă anul viitor considerăm că 11,7 lei e prea mult atunci tot noi venim 
şi discutăm din nou.  

 
Domnul   Lascău Petru -   director  Şcoala „Gheorghe Atanasiu „ 
Este adevărat că s-au făcut economii dar acestea sunt din cauza că aproximativ 

50% dintre copii pleacă acasă sâmbătă după masa şi vin luni dimineaţa. Vorbesc de 
elevii a căror familii sunt din judeţ. Toţi ceilalţi rămân permanent în şcoală.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule director, dumneavoastră aţi venit iniţial cu propunere să fie alocaţi  10 

lei /zi pentru fiecare copil. E corect?  
 
Domnul   Lascău Petru -   director  Şcoala „Gheorghe Atanasiu „ 
Da.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Vă rugăm să ne spuneţi dacă această solicitare acoperă  întreg bugetul 
dumneavoastră în actualele condiţii  sau nu ? 
 

Domnul   Lascău Petru -   director  Şcoala „Gheorghe Atanasiu „ 
 Da acoperă.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Bun, e corect. Însă, la Comisia de sănătate s-a venit cu propunerea de a se 
echivala la 11,7 lei /zi şi pentru şcoala dumneavoastră pentru cei care stau permanent 
acolo nu la cei care pleacă.  
  

Domnul   Lascău Petru -   director  Şcoala „Gheorghe Atanasiu „ 
Da, dar aceşti copii cât stau în şcoală au 3 mese/zi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci nu se poate face o diferenţă pentru că şi ei mănâncă trei mese/zi.  
În aceste condiţii, suntem în situaţia în care avem un amendament prin care se 

propune suma de 11,7 lei/zi /elev. Acest amendament a reieşit din Comisia de sănătate, 
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a fost întărit de domnul consilier judeţean Viorel Sasca şi care ne-ar permite să nivelăm 
toate tarifele la toate instituţiile noastre sociale.  

Acesta este amendamentul? Mai are cineva de adăugat ceva la acest 
amendament? Dacă nu, supunem la vot amendamentul cu precizarea că în momentul 
în care facem bugetul pe anul viitor să cerem fiecărei instituţii să ne dea fundamentarea 
pentru bugetul pe care trebuie să-l aibă.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Domnule preşedinte, să ne dea pe lângă această fundamentare a bugetului şi 

cheltuielile făcute.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da,  sunt de acord. În acest moment supunem la vot amendamentul.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 22 voturi „pentru” din partea  

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, 2 voturi „împotrivă” din partea doamnei Gaita 
Oana şi domnului Coifan Viorel şi 7 abţineri din partea doamnelor/domnilor De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Hehn Dorin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Spătaru 
Elisabeta şi Nodiţi Gheorghe.  

Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin 
 
Prin urmare, cu  amendamentul aprobat, supunem la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – ValentinRotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan,   Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari 
Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin,  1 vot „ împotrivă din partea doamnei consilier judeţean 
Eftimie Mariana şi 5 abţineri din partea doamnelor/domnilor De Maio Leontin Nicolae, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe,  Răvăşilă Emilian – Florin şi  Spătaru 
Elisabeta 

Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin 
 
Înainte de a trece la dezbaterea următorului punct de pe ordinea de zi ca o 

rugăminte către domnul director Mihuţ, să aibă grijă ca în momentul în care se va face 
programarea cheltuielilor să se aibă în vedere şi prezenţa efectivă a copiilor în şcoală în 
fiecare zi. Dacă pleacă sâmbăta şi duminica atunci cheltuielile nu există în aceste două 
zile.  

Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş  nr. 17/2010 privind aprobarea proiectului de investiţie „Centrul de 
Integrare prin Terapie Ocupaţională Găvojdia”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul  a  fost  avizat  favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială,  

Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii?  
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Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, ,  Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea 
doamnei consilier judeţean Spătaru Elisabeta.  

Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin 
 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre pentru modificarea unor State de funcţii 

şi Organigrame aprobate prin Hotărârea C.J.T. nr. 78/2010. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi  

sport şi Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Din câte văd avem aici o modificare şi la Camera Agricolă a judeţului şi domnul 

director mi-a promis că vom discuta împreună modul de repartizare al locaţiilor.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu s-a finalizat modul de repartizare a locaţiilor. Ştiţi foarte bine că legea nu a 

dus-o până la capăt. Este în lucru şi este clar că în momentul în care se va întâmpla 
acest lucru se va face aşa cum s-a promis.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Nu cred că are legătură una cu alta. Referitor la  modul de stabilire a locaţiilor am 

stabilit că vom discuta împreună în şedinţa comisiilor pentru a şti şi noi cum se 
repartizează din punct de vedere geografic nu din punct de vedere politic.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi o abţinere din partea 
domnului consilier judeţean  Tiuch Cătălin 

Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin 
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Punctul nr. 16 – Proiect de hotărâre privind cuprinsul raportului – cadru 
prezentat anual de consilierii judeţeni.    

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost a vizat favorabil în toate comisiile de specialitate, cu excepţia 

Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială care a propus completarea anexei „ cu 
participarea consilierilor judeţeni la şedinţele consiliilor locale” şi Comisia pentru 
administraţie publică locală cu amendamentul ca aplicarea să se facă începând din 
ianuarie 2012, conform structurii propuse, şi stabilirea unei modalităţi de monitorizare .   

Însă nu cred că trebuie să ne monitorizăm. Fiecare, după părerea mea, are 
responsabilitatea de a scrie.  

Dacă sunt şi alte  discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan . 
Domnule preşedinte, amendamentul nostru a venit în ideea de a concretiza 

propunerea noastră. Există un Statut al aleşilor locali  şi,  mai mult de cât atât, există 
Codul de conduită european al aleşilor locali pe care chiar eu l-am promovat în anul 
2000 la Strassburg, unde se spune foarte clar ce trebuie să facă un consilier judeţean.  

În cadrul propunerii există două categorii, una care poate fi monitorizată, exemplu 
numărul de luări de cuvânt, şi o categorie care nu poate fi monitorizată. Atunci, ideea 
este ca la sfârşit de an, dacă se  următoarea întrebare : „cursul de formare şi 
perfecţionare în domeniul administraţie publice la care a participat în calitate de  
consilier judeţean -  organizator, denumirea cursului, perioada ?”  

În acest caz, înseamnă că eu la începutul anului sau la începutul mandatului 
trebuie să fac o planificare cu acest consilier care să urmeze aceste cursuri. Ori în 
momentul în care dau un raport în care scriu că nu am fost la nici un curs, cineva care 
nu ştie, poate interpreta fie că sunt nepriceput sau fie că sunt leneş.  Deci, eu ca inginer 
cer ca acest raport, dacă se face, să cuantifice corect prestaţia fiecăruia.  Mai mult 
decât atât, se spune că „audienţa acordată la sediul consiliului judeţean şi în teritoriu”. 
Dar, eu ca să pot raporta corect ar fi trebuit să am o evidenţă, iar acest lucru nu există.  

Prin urmare, susţinem acest raport, dar ca să îi dăm o competenţă şi o valoare şi 
nu să fie doar o simplă luare de poziţie, el trebuie să se aplice de anul viitor şi atunci 
când spun monitorizare nu înseamnă altceva decât cuantificare.  În caz contrar, anul 
viitor când va fi an electoral, voi putea să spun că am avut 20 de întâlniri la Gătaia şi 
nimeni nu mă poate controla. În acest sens a fost făcut amendamentul. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Înţeleg chestia cu 1 ianuarie, dar cealaltă chestiune legată de monitorizare vreau 

să spun că m-am cam săturat să fiu monitorizat.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Nu v-am spus că m-a amendat deja jandarmeria în spiritul monitorizării? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Aţi meritat. 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Eu am înţeles din propunerea domnului Coifan cu totul altceva. Este foarte 

frumos cu această cuantificare sau cu evidenţierea activităţilor consilierilor judeţeni care 
să fie trecută undeva. În mod normal această activitate ar reveni doamnei Doina Tărîlă. 
Cred că domnia sa ar putea să-i urmărească pe fiecare în parte, având în vedere că are 
toate procesele verbale din care poate să scoată numărul de  interpelări şi  
amendamente făcute. 
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De asemenea, doamna Doina Tărîlă poate avea şi sprijinul referenţilor comisiilor 
de specialitate şi poate lua date din procesele verbale ale şedinţelor din comisii.  Se ştie 
că la sfârşitul anului preşedintele comisiei trebuia să facă un raport şi toate datele erau 
strânse de referentul comisiei.  Dacă toate datele ar fi strânse pentru toată perioada 
anului prin monitorizare la doamna Doina Tărîlă şi la referenţi nu ar mai fi probleme. În 
acest sens s-a gândit monitorizarea şi  nu neapărat că cineva vrea să ne urmărească. 
Toate datele ne vor fi aduse şi nouă la cunoştinţă pentru a întocmi raportul respectiv.  

În înainte de a încheia intervenţia vreau să vă spun că în Germania fiecare grup 
de consilieri are un secretar care face această treabă. Secretarul este plătit de grupul de 
consilieri pentru că partidul respectiv primeşte o indemnizaţie prin lege de la guvernarea 
locală pentru fiecare consilier în parte.  Indemnizaţia nu este doar pentru parlamentari ci 
şi pentru consilieri locali şi mi se pare o chestiune absolut normală având în vedere că 
partidele fac un serviciu comunităţii pregătind aceşti lideri locali. Deci, au cheltuieli.  
 Pentru că noi nu avem această posibilitate atunci să o facem prin intermediul 
aparatului consiliului judeţean.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Bun, am înţeles. În acest  caz avem 3 amendamente pe care le vom supune la 
vot separat.  
 În primul rând este amendamentul Comisiei pentru sănătate care propune 
completarea anexei cu participarea consilierilor  judeţeni la şedinţele consiliilor locale.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 

Doar că se face un sub punct la delegaţii. 
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da. Supun la vot acest amendament.  

 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 27 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Dorin, Cârceie Marius, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin, Eftimie Mariana, Gaita Oana, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch 
Cătălin şi 2 abţineri din partea doamnei Spătaru Elisabeta şi domnului De Maio Leontin.  

Nu a votat domnul Costa Cosmin.  
 
În al doilea rând avem amendamentul Comisiei de administraţie prin care 

propune ca această procedură să înceapă cu 01.01.2012 pe baza acestui proiect de 
hotărâre.  

Dacă sunt discuţii? Dacă nu supunem la vot amendamentul.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 28 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Dorin, Cârceie Marius, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin, De Maio Leontin Eftimie Mariana, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Emilia, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, Spătaru Elisabeta Sasca Viorel, Suciu Matei, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi 1 abţinere din partea doamnei Gaita Oana.  

Nu a votat domnul Costa Cosmin.  
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În al treilea rând există un amendament venit din tot partea Comisiei de 
administraţie prin care se propune să se stabilească o procedură de monitorizare. De  
cuantificare. Eu vă propun că tot dumneavoastră să propuneţi această procedură de 
cuantificare.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cîrceie 
Da, discuţia a plecat de la procedura care este în Parlament unde se ţine o 

evidenţă pe fiecare deputat/parlamentar de către aparatul tehnic.  
Este o evidenţă imparţială a instituţiei respective, a proiectelor care au fost şi se 

pot modifica amendamentele şi se poate vedea câte interpelări au avut, dar nu lasă 
posibilitatea de a pune în plus sau de a avea altă perspectivă şi de a delimita activităţile 
politice pe care le avem fiecare dintre noi ca şi consilier judeţean.  Participarea noastră 
la activităţi  se evidenţiază prin delegări.  

 
Domnul  preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, prezenţa la manifestări este corect să fie cuantificată. În acest context, vă 

propun dumneavoastră, cei din Comisia de administraţie să veniţi către noi, în următorul 
plen, pentru că am hotărât că se aplică din 2012 cu o propunere concretă.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean - secretar al judeţului Timiş 

 Aş dori să vă fac o propunere, respectiv această monitorizare, nu trebuie trecută 
neapărat în hotărâre.  Există la fiecare comisie un referent. Sunt o serie de date pe care  
le are un referent de comisie, nu are rost să punem un singur om să facă pentru 30, le 
poate lua de la doamna Cârjoi Valentina, domnia sa ţinând evidenţa şedinţelor şi ştie la 
câte şedinţe de plen au participat, iar numărul de şedinţe de comisie la care  au 
participat reiese din registru de evidenţă al comisiei respective.  

Tot în registru sunt trecute amendamentele formulate în comisie pentru proiectul 
respectiv. De asemenea, poate lua date de la Serviciu Personal referitor la câte cursuri 
au fost planificaţi şi la care au participat .  Dar sunt o serie de chestiuni despre care noi 
nu avem de unde să ştim. Din acest motiv, rolul dumneavoastră este să anunţaţi 
referentul comisiei dacă aţi participat la acţiuni, Dacă doriţi să vi se ţină o evidenţă 
atunci anunţaţi referentul de fiecare dată când aveţi şedinţă.  

Odată ce referentul are toate datele obţinute de la dumneavoastră, precum şi pe 
cele pe care le obţin de la aparatul tehnic le poate centraliza şi le poate pune la 
dispoziţia dumneavoastră când întocmiţi raportul.  Vă pot spune că 80% din informaţii vi 
le putem da noi şi le primiţi la timp înainte de a face raportul.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Domnule preşedinte, cred că începem să devenim banali pentru ceea ce 

discutăm. În primul rând, activitatea trecută a fiecăruia dintre noi se măsoară de 
grupurile politice şi de partidul politic care ne-a trimis aici. În condiţiile în care constată 
că suntem ineficienţi şi nu ne facem treaba, nu participăm la acţiunile organizate în 
teritoriu, atunci ar trebui, în mod normal, să fim schimbaţi.  

Trebuie să fim obiectivi pe problemele care se discută şi sunt  legate de şedinţele 
de comisii, de participare la activităţile specifice consiliului judeţean, pentru că nu –i pot 
spune referentului că am fost la şedinţa de partid la Marginea.  

Cred că discutăm prea mult. Dacă tot vreţi să ne monitorizaţi  haideţi să 
cumpărăm un GPS şi vedeţi în orice moment unde ne aflăm.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Nu ne monitorizaţi – nu aşa e corect 
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Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Da, ne monitorizăm . 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Asta este altă treabă.   
Bun, eu cred că domnul secretar are dreptate şi dacă şi dumneavoastră sunteţi 

de acord, nu are rost să introducem în proiectul de hotărâre acest lucru. Rămânem cu 
cele două amendamente aprobate şi domnul consilier judeţean Viorel Coifan o să vină 
către noi cu o propunere.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Eu am să fac într-un program Excel ca să arăt celor care au propus cum se face 

de fapt o propunere.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În consecinţă, având în vedere că cele două amendamente au fost aprobate, vă 

supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 29 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Dorin, Cârceie Marius, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Crăciunescu Adam, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio Leontin Eftimie Mariana, Gaita Oana, Hehn Dorin, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca 
Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, Gaita Oana Spătaru Elisabeta 
Sasca Viorel, Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin.   .  

 
 
Punctul nr. 17 – Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi 

Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, 
De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,   Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan – Ştefan. 

Nu a votat domnul consilier judeţean Costa Cosmin 
 
 
Punctul nr. 18 – Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
unor operatori de transport rutier. 
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi 

Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
Aş vrea să ştiu dacă AUTOTIM sau cei la care le-am aprobat acum şi-au achitat 

toate obligaţiile care le aveau faţă de consiliul judeţean. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Faţă de consiliul judeţean, da, dar ei aveau, însă,  obligaţii faţă de ARR pe care, 

de asemenea şi le-au achitat. Acest lucru l-am aflat în urma discuţiilor cu domnul Dorin 
Cutu. 

Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, vă supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 26 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan,  Suciu 
Matei, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan – Ştefan şi 3 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor  Spătaru Elisabeta, Tiuch Cătălin şi Cârceie Marius.  

 
 
Punctul nr. 19 -  Diverse.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt şi alte probleme? 
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Timiş.  
 
 
 
 
PREŞEDINTE                 SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,  

  Constantin OSTAFICIUC                              Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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